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Op 4 juni 2021 stuurde u een brief naar het college. Daarin gaat u in op de straatnaambesluiten van 25 
mei jl. en verwijst u naar de motie - Meer straten vernoemen naar vrouwen - van 16 maart jl.   
Onderstaand vindt u puntsgewijs de antwoorden op uw vragen.  
 
1.    Geen van de vier straten die u op 25 mei heeft vernoemd is vernoemd naar een vrouw, kunt u 
uitleggen waarom?  
In beide gevallen, Vries Zuid en Paterswolde Noord, maakte het vernoemen van een persoon géén 
onderdeel uit van de overwegingen. Ten aanzien van de nieuwe straatnamen voor Vries Zuid is 
aangesloten bij de advieslijn uit het verleden, die is toegepast voor heel Diepsloot. Zoals u weet is Vries 
Zuid onderdeel van Diepsloot. Bij de straatnaam voor Paterswolde Noord is aangesloten bij het 
marketingconcept van de ontwikkelaar. 
 
2.    Heeft u voorafgaande het vernoemingsproces de Commissie Naamgeving Openbare Ruimte 
aanbevolen nieuwe straten te vernoemen naar vrouwen?  
De beide processen waren eerder (eind 2020) in gang gezet dan de motie Meer straten vernoemen naar 
vrouwen. Het gaat om de afhandeling van lopende dossiers.  
 
3.    Kunt u aangeven hoe de Commissie Naamgeving Openbare Ruimte hierop heeft gereageerd?  
Voor toekomstige voorstellen zal de commissie uw aanbeveling ter harte nemen.  
 
4.    O.b.v. de argumenten in de toelichting maken wij op dat er in de samenstelling van 
Commissie Naamgeving en Openbare Ruimten nog geen mutaties hebben plaatsgevonden. De 
commissie gaat immers op dezelfde voet verder. Klopt deze veronderstelling?  
Ja. Tot het aantreden van een vernieuwde commissie worden de werkzaamheden opgepakt door de 
bestaande commissie.  
 
5.    Indien dat het geval is, kunt u aangeven hoe u ervoor gaat zorgen dat de samenstelling van de 
commissie zo divers mogelijk wordt.  
Er wordt een ambtelijk advies opgesteld om te komen tot een breder samengestelde commissie. 
Qua planning denken wij dat dit voorstel u in de loop van het 3e kwartaal van 2021 zal bereiken. 
 
 
 
  



 
 
 
 

Pagina 2  
 
 

6.    De GroenLinks fractie is van mening dat u niet uitvoering geeft aan hetgeen de raad u 
opgedragen heeft. Herkent u dat?  
Nee. Zie antwoorden op voorgaande vragen. 
 
7.    En bent u als college bereidt het besluit om de straten niet te vernoemen naar vrouwen te 
heroverwegen?  
Nee. Zoals aangegeven waren processen rondom deze straatnamen al eind 2020 in gang gezet en is de 
gekozen vernoeming onderbouwd. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 

 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 



 

Vries, 04 juni 2021 

 

Betreft: Schriftelijke vragen naamgeving openbare ruimte 

 
 

Geacht College,  

 

Tijdens de raadsvergadering van 16 maart jl. is de motie Meer straten vernoemen naar vrouwen, 

unaniem aangenomen door de gemeenteraad van Tynaarlo. Hiermee draagt de raad u het volgende 

u:  

- De Commissie Naamgeving Openbare Ruimten aan te bevelen aandacht te geven bij 

het vernoemen van nieuwe straten, aan vrouwen, die zich dienstbaar gemaakt hebben 

in de Nederlandse geschiedenis en in onze gemeente in het bijzonder; 

- de raad schriftelijk te informeren over genomen besluiten w.b. toekennen 

straatnamen; 

- te streven naar een zo divers mogelijke samenstelling van de Commissie Naamgeving 

Openbare Ruimten. 

 

De fractie van GroenLinks is dan ook zeer verbaast dat wij in het collegebesluitenlijst van 25 mei jl. 

lezen dat bij de benoeming van straatnamen in Vries Zuid én voor de nieuwe woonomgeving 

Paterswolde Noord er geen gehoor en uitvoering wordt gegeven aan hetgeen de raad u heeft 

opgedragen. Wij het volgende willen wij daarom van u weten:  

 

1. Geen van de vier straten die u op 25 mei heeft vernoemd is vernoemd naar een vrouw, 

kunt u uitleggen waarom?  

2. Heeft u voorafgaande het vernoemingsproces de Commissie Naamgeving Openbare 

Ruimte aanbevolen nieuwe straten te vernoemen naar vrouwen?  

3. Kunt u aangeven hoe de Commissie Naamgeving Openbare Ruimte hierop heeft 

gereageerd?  

4. O.b.v. de argumenten in de toelichting maken wij op dat er in de samenstelling van 

Commissie Naamgeving en Openbare Ruimten nog geen mutaties hebben plaatsgevonden. 

De commissie gaat immers op dezelfde voet verder. Klopt deze veronderstelling?  

5. Indien dat het geval is, kunt u aangeven hoe u ervoor gaat zorgen dat de samenstelling van 

de commissie zo divers mogelijk wordt.  

6. De GroenLinks fractie is van mening dat u niet uitvoering geeft aan hetgeen de raad u 

opgedragen heeft. Herkent u dat?  

7. En bent u als college bereidt het besluit om de straten niet te vernoemen naar vrouwen te 

heroverwegen?   

 

Alvast bedankt en wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo  

 

Miguel Ririhena (Fractievoorzitter) 
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